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申請日期： 　　年　　 月　 　日
Date of Application:    (mm)/    (dd)/   (yyyy)
	班級
Class.
	
	學號
Student ID No.
	
	姓名
Name
	

	選修外系研究所課程資料
Cross- class study course information

	學期課號
Serial No.
	課程名稱
Course Name
	開課系所
Dept.
	授課教師
Instructor
	指導教授
同意
Approval of thesis advisor

	
	
	
	
	□是Yes □否No

	
	
	
	
	 □是Yes  □否No

	
	
	
	
	 □是Yes □否No

	指導教授簽章：               日期： 　　年　　 月　 　日

Advisor’s Signature:                        Application Date:       (mm)/      (dd)/     (yyyy)

	注意事項：
1.承認外系課程6學分，限以英文授課課程，惟事先徵得指導教授同意。(與本所的規定不同)
2.學生需於選修課程前親自徵得指導教授同意。逾時不得補辦申請，且不認列為畢業學分。
3.指導教授同意簽章後請將本表送至所辦登記與存查。
4.本表未盡事宜之處依本所或所務會議相關規定辦理。
Notice:
1. The institute admits 6 course credits from other departments with the consent of the thesis advisor. The courses must be taught in English.
2. Approval of thesis advisor is requisite before selecting courses. Re-apply is prohibited. 
3. With thesis advisor’s signature on the written paper, it must be submitted to the Institute Office for further review. 
4. Any issue not stated here will be resolved complying with relevant regulations set by the institutional conference. 
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